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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 28. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 24.10.2023. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
10.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 27 одборника. 
 
Одборници Душан Ристић и Бојан Вујановић су правдали своје одсуство. Одборници 
Зоран Векић и Владимир Јанковић су најавили кашњење.  

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, начелник 
Службе градоначелника и начелници одјељења Градске управе, као и обрађивачи 
појединих материјала који су на дневном реду данашње сједнице.  
 
Сједници су присуствовали делегат у Вијећу народа Републике Српске Армин Хамзић и 
народни посланик Радислав Дончић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  
Сједница је превођена на знаковни језик. 
 
Сједница се преносила на знаковни језик од стране г. Боже Ђунића, овлаштеног 
преводица на знаковни језик. 
 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 27. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 18.9.2023. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 27. редовне сједнице. 
 
Одборник Зоран Векић присуствује сједници од овог дијела засједања. Ради се са 28 
одборника. 
 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Дневни ред је једногласно 
усвојен након чега је предсједавајући прочитао усвојени Дневни ред за 28. редовно 
засједање Скупштине града Градишка. 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
1. Нацрт Ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 
 

- Нацрт Одлуке о измјени Програма кориштења средстава остварених по основу 
накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 

- Нацрт Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције локалних и 

некатегорисаних путева за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјенaма и допунама Програма социјалне заштите за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма борачко-инвалидске заштите и заштите цивилних 

жртава рата за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града Градишка 

за 2023. годину. 
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2. Информација о стању у области образовања на подручју града у школској 
2022/2023. години. 
 

3. Извјештај о раду Одбора за жалбе. 
 

4. Приједлог Закључка о давању сагласности на цијене јавног превоза.  
 

5. Приједлог Одлуке о доношењу измјене дијела Регулационог плана „Кеј“.  
 

6. Одлука о приступању изради измјене Регулационог плана „Нова Топола - 
исток“.   
- Рјешење о именовању Савјета за праћење израде Измјене дијела Регулационог 

плана „Нова Топола – Исток“. 
 

7. Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 
- Одлука о давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка 

Планинарско - спортском друштву „Патрија“ Градишка. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Стојнић Жељку из 

Градишке. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Тошић Нади из Горњих 

Подградаца. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Петковић Анђелку из 

Градишке. 
- Одлука о  допуни Одлуке о продаји грађевинског земљишта  у оквиру Регулационог 

плана подручја „Агроиндустријска зона - Нова Топола“ број 01.01-022-33/23 од 
02.03.2023. године. 

 
8. Приједлог Споразума о сарадњи између Скупштине града Градишка и 

Факултета политичких наука Универзитета у Бањој Луци. 
 

9. Информација о реализацији аката са 27. редовне сједнице Скупштине града 
Градишка. 

 
10. Одборничка питања. 

 
 

Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 
 
 

АД - 1 
 

Нацрт ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 
 

- Нацрт Одлуке о измјени Програма кориштења средстава остварених по основу 
накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 

- Нацрт Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 2023. 

годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2023. 

годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције локалних 

и некатегорисаних путева за 2023. годину. 
- Нацрт Одлуке о измјенама и допунама Програма социјалне заштите за 2023. 

годину. 
- Нацрт Одлуке о измјени Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 

цивилних жртава рата за 2023. годину. 
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- Нацрт Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града 
Градишка за 2023. годину. 

 
Никола Мумало начелник Одјељења за финансије дао је уводно образложење. 
 

Замјеник предсједника Одбора за буџет и финансије Синиша Аџић је прочитао 
мишљење Одбора: Одбор за буџет и финансије Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 20.10.2023. године разматраo је: 
 
1. Нацрт ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 
 

Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 

 

У расправи су учествовали одборници Зоран Латиновић, Весна Глувић Челић, Бранислав 
Мракић, Миленко Павловић, Драгиша Цвијић и Зоран Кецман. 
Одборник Зоран Латиновић је предложио: „...и даље постоји потреба да будемо социјално 
осјетљиви, да када су у питању најугроженије категорије становништва да се значајније 
појачава социјална компонента, па да одржавамо у мјери колико је то максимално могуће 
и развојну компоненту. 
Предложио бих да одмах и кроз Нацрт Ребаланса да једну ставку фактички и бришемо, а 
односи се на примитке по основу узетих зајмова. Значи конто 921 200 у износу од 3 520 
000,00 да се ова ставка брише кроз приједлог Буџета обзиром да имамо изузетан пораст 
прихода као што смо већ и чули: и по основу пореских прихода изузимајући ПДВ као 
последицу, је ли, што смо имали високо сервисирање спољног дуга, па и пораст буџета 
институција Босне и Херцеговине, имали смо и значи продају некретнина, поменућу оне 
најзначајније: пословни простор у власништву Града у згради Мост, преко пута значи 
Робне куће, па смо продали и грађевинско земљиште за значајан износ новчаних 
средстава фирми из Дервенте, па смо продали доле и грађевинско земљиште за 
изградњу фарме, вјероватно Тропику и слично. Значи имали смо и ванредне приходе по 
основу продаје непокретности. Једном кад нешто продамо, неке наредне власти и неки 
наредни људи који ће вршити власт фактички неће имати ту могућност и привилегију. 
Мислим да у контексту укупног пораста још дизати 3,5 милиона дугорочног кредита било 
би помало по мени иритирајуће и за грађане и за све нас овдје. Мислим да онда требамо 
спустити приједлог ребаланса буџета на 44 милиона без кредитног задужење, а идућа 
година је избора година, вјероватно ће бити кредитних задужења и да оставити на крају 
кредитни простор чиме би смо у овој години колико видим из буџета смањили укупна 
кредитна задужења за нека 4,5 милиона од тога 3 300 000,00 кредитних задужења је 
негдје 1 200 000,00 сервисирања кредитних обавеза јавних предузећа...“  
 
Других приједлога није било. 
 
Одборници Зоран Латиновић и Бранислав Мракић су у расправи учествовали испред 
својих Клубова одборника. Предсједавајући је упозорио одборника Латиновића да Клуб 
СДС-ПДП више не постоји, а да они нису доставили нови назив и састав Клуба. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 28 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 7 гласова „уздржан“ 
донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта ребаланса Буџета града Градишка за 2023. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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Своје право да се обрати Скупштини искористио је народни посланик Радислав Дончић. 
 
Градоначелник Зоран Аџић се обратио Скупштини након обраћања посланика Дончића. 

 
АД – 1.1. 

 
Нацрт Одлуке о измјени Програма кориштења средстава остварених по основу 

накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 28 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 7 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Одлуке о измјенама Програма кориштења средстава остварених 
по основу накнада од пољопривредног земљишта у 2023. години. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 1.2. 
 

Нацрт Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. годину. 
 
 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић, Зоран Кецман и Бранислав 
Мракић.  
Одборник Зоран Латиновић је предложио: „...предложио бих кад је у питању регистровани 
узгој пчела ових 11 хиљада да се повећа значајније ставка барем на 15 хиљада обзиром 
да пчеларство јесте и пчеле значајни за један биодиверзитет и сигурно не бисмо причали 
ни о подстицајима за воћарство а да нема пчелара...Требамо нешто људима конкретније 
и помоћи...“  
 
Одборник Зоран Кецман је предложио: „...да се мало у Нацрту Буџета за 2024. годину 
повећају издаци за пољопривреду и пољопривредну производњу...“ 
 
Одборник Бранислав Мракић је предложио: „...сматрам да би се могло наћи рјешење и да 
овим нашим пољопривредним произвођачима на подручју града Градишка повећамо неки 
износ сразмјерно повећању буџета. Ако имамо 6 милиона у плусу значи ми имамо 41 
милион значи процентуално то је 15% имамо већи нацрт буџета за 2023. годину...“   
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 27 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ 
донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта Одлуке о измјени Програма подршке пољопривреди за 2023. 

годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 1.3. 
 

Нацрт Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. годину. 
 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 27 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ 
донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Одлуке о измјени Програма подршке руралном развоју за 2023. 
годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 1.4. 

 
Нацрт Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 2023. годину.  
 
Учешће у расправи су узели одборници Весна Глувић Челић и Драган Благојевић. 
Приједлога није било. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 27 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ 
донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Одлуке о измјени Програма заједничке комуналне потрошње за 
2023. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 1.5. 
 

Нацрт Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2022. годину. 
 

Замјеник предсједника Комисије за просторно уређење Сњежана Гвозден је прочитала 
мишљење Комисије: Комисија за просторно уређење Скупштине града Градишка на 
сједници одржаној 23.10.2023. године разматрала је: 
 
1. Нацрт Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 2023. годину. 

 
2. Приједлог Одлуке о доношењу измјене дијела Регулационог плана „Кеј“. 
 
3. Одлука о приступању изради измјене Регулационог плана „Нова Топола - исток“.   
 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту.  
 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 27 

одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ 
донијела  
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Одлуке о измјени Програма уређења грађевинског земљишта за 
2023. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 1.6. 
 
Нацрт Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције локалних и 

некатегорисаних путева за 2022. годину. 

 
Учешће у расправи су узели одборници Бранислав Мракић и Томислав Ковачевић. 
Приједлога није било. Одборник Мракић је у расправи учествовао и испред Клуба 
одборника Народни фронт. 
 
Одборник Владимир Јанковић сједници присуствује од овог дијела излагања. Ради се са 
29 одборника. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 27 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ 
донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Нацрта Одлуке о измјени Програма текућег одржавања и реконструкције 

локалних и некатегорисаних путева за 2023. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД – 1.7. 

 
Нацрт Одлуке о измјени и допуни Програма социјалне заштите за 2023. годину. 

 
 
Замјеник предсједника Савјета за здравство и социјалну заштиту Тања Пећанац је 

прочитала мишљење Савјета: Савјет за здравство и социјалну заштиту Скупштине града 
Градишка на сједници одржаној 19.10.2023. године разматраo је: 
 
1. Нацрт Одлуке о измјенама и допунама Програма социјалне заштите за 2023. годину. 
 

Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 

 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 28 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 7 гласова „уздржан“ 
донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрта Одлуке о измјени и допуни Програма социјалне заштите за 2023. 
годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 1.8. 
 

Нацрт Одлуке о измјени Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 
цивилних жртава рата за 2023. годину. 

 
Предсједник Одбора за борачка питања Душан Кочић је прочитао мишљење Одбора: 
Одбор за борачка питања Скупштине града Градишка на сједници одржаној 20.10.2023. 
године разматраo је: 

 
1. Нацрт Одлуке о измјени Програма борачко – инвалидске заштите и заштите 

цивилних жртава рата за 2023. годину. 
 
Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити Скупштини на 
разматрање у предложеном тексту. 
 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић и Бранислав Мракић. 
Приједлога није било. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 26 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 7 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрт Одлуке о измјени Програма борачко – инвалидске заштите и 
заштите цивилних жртава рата за 2023. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 1.9. 

 
Нацрт Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града Градишка 

за 2023. годину. 
 

 
Предсједник Савјета за спорт Ново Милановић је прочитао мишљење Савјета: Савјет за 
спорт Скупштине града Градишка на сједници одржаној 20.10.2023. године разматраo је: 

 
1. Нацрт Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју града 

Градишка за 2023. годину. 
 
Савјет је једногласно усвојила мишљење да се предметни акт може упутити Скупштини 
на разматрање у предложеном тексту. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 26 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 7 гласова 
„уздржан“ донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Нацрт Одлуке о измјени Програма финансирања спорта на подручју 
града Градишка за 2023. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД - 2 
 

Информација о стању у области образовања на подручју града у школској 
2022/2023. години. 

 
Предсједник Савјета за образовање и културу Јована Кодић је прочитала мишљење 

Савјета: Савјет за образовање и културу Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 24.10.2023. године разматраo је: 
 

1. Информацију о стању у области образовања на подручју града у школској 2022/2023. 
години. 

 
Учешће у дискусији су узели одборници Давор Глишић, Јована Кодић, Бранислав Мракић 

и Томислав Ковачевић. Одборник Мракић је у расправи учествовао и испред Клуба 

одборника Народни фронт. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 26 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 7 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о стању у области образовања на подручју града у 
школској 2022/2023. години. 

 
 

АД – 3 
 

Извјештај о раду Одбора за жалбе. 
 

За расправу није било пријављених 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 26 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 7 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Извјештаја о раду Одбора за жалбе. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 4 
 

Приједлог Закључка о давању сагласности на цијене јавног превоза. 
 
 
Учешће у расправи је узела одборница Јована Кодић. Предложила је да се треба 
извршити поставка саобраћајних знакова на путу (Градишка-Подградци) у Врбашкој код 
школе. Не постоји саобраћајни знак: школа, ограничење брзине и сви остали потребни 
саобраћајни знакови, који указују да су дјеца на путу. 
 
Ведран Кнежевић начелник Одјељења за стамбене и комуналне послове је дао одговоре 
на постављена питања. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника. 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о давању сагласности на цијене јавног превоза. 
(Штрбац турс) 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 5 

 
Приједлог Одлуке о доношењу измјене дијела Регулационог плана „Кеј“. 

 
Предраг Јованић испред „АЦС СТУДИО“ д.о.о. Бања Лука је извршио презентацију Плана. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о доношењу измјене дијела Регулационог плана „Кеј“. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 6 
 

Приједлог Одлуке о приступању изради измјене Регулационог плана „Нова Топола - 
исток“. 

- Рјешење о именовању Савјета за праћење израде Измјене дијела Регулационог 

плана „Нова Топола – Исток“. 

Уводно образложење дао је Саша Суботић начелник Одјељења за просторно уређење и 
грађење. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

О Д Л У К У 
 

о приступању изради измјене Регулационог плана „Нова Топола - исток“. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 25 
одборника и Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  
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Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Савјета за праћење израде Измјене дијела Регулационог плана „Нова 
Топола – Исток“. 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

АД – 7 
 

Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 
- Одлука о давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка 

Планинарско - спортском друштву „Патрија“ Градишка. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Стојнић Жељку из 

Градишке. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Тошић Нади из Горњих 

Подградаца. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Петковић Анђелку из 

Градишке. 
- Одлука о  допуни Одлуке о продаји грађевинског земљишта  у оквиру Регулационог 

плана подручја „Агроиндустријска зона - Нова Топола“ број 01.01-022-33/23 од 
02.03.2023. године. 

 
Уводно образложење за све алинеје дала је замјеник градоначелника Драгана Илић. 
 
 

 Одлука о давању на коришћење непокретности у својини Града 
Градишка Планинарско - спортском друштву „Патрија“ Градишка. 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка Планинарско - 

спортском друштву „Патрија“ Градишка. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 
 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Стојнић Жељку 
из Градишке. 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника и 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о продаји непокретности непосредном погодбом Стојнић Жељку из Градишке. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Тошић Нади из 
Горњих Подградаца. 
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За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непокретности непосредном погодбом Тошић Нади из Горњих 

Подградаца. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Петковић 
Анђелку из Градишке. 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непокретности непосредном погодбом Петковић Анђелку из Градишке. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Одлука о  допуни Одлуке о продаји грађевинског земљишта  у оквиру 
Регулационог плана подручја „Агроиндустријска зона - Нова Топола“ 

број 01.01-022-33/23 од 02.03.2023. године. 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о  допуни Одлуке о продаји грађевинског земљишта  у оквиру Регулационог плана 
подручја „Агроиндустријска зона - Нова Топола“ број 01.01-022-33/23 од 02.03.2023. 

године. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 8 
 

Приједлог Споразума о сарадњи између Скупштине града Градишка и Факултета 
политичких наука Универзитета у Бањој Луци. 

 
Уводно образложење дао је секретар Скупштине града Немања Панић. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. Предложио је да градоначелник 
потпише Споразум умјесто предсједника Скупштине. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о  прихватању Споразума о сарадњи између Скупштине града Градишка и 
Факултета политичких наука Универзитета у Бањој Луци. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 9 

 
Информација о реализацији аката са 27. редовне сједнице Скупштине града 

Градишка. 
 
Замјеник градоначелника Драгана Илић је дала информације са састанка 
градонаћчелника са представницима Електродистрибуције Републике Српске. 

 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информација о реализацији аката са 27. редовне сједнице Скупштине 
града Градишка. 

 
 

АД – 10 
 

Одборничка питања: 
 
 
Одборници Зоран Латиновић и Предраг Љубичић су коментарисали одговоре на 
постављена.  
 
 
Нова питања: 
 
ОДБОРНИЦА СЊЕЖАНА ГВОЗДЕН 
 

1. „ До које фазе се дошло у поступку рјешавања иницијативе за додјелу имена улице 
по Стаки Бокоњић (рођеној Чубриловић). Иницијатива је поднесена у априлу 
мјесецу, од стране удружења Жена и породица и мене као одборнице Скупштине 
града Градишка. 

 
ОДБОРНИЦА ЈОВАНА КОДИЋ 
 
1. „Мјештане Козинаца занима када је у плану асфалтирање улице која се налази на 

граници Козинци-Греда, а излази у Брестовчини код Маџар пумпе? Том улицом 
саобраћа ђачки аутобус, а њена дужина је око 1200 метара. 

2. Може ли Полицијска управа да појачано контролише на колонама камиона и 
аутомобила које се протежу од граничног прелаза? Постављени знакови се не 
поштују и долази до колапса у дане викенда, а понедјељком се не може проћи од 
камиона. 



Извод из записника са 28. редовне сједнице СГ Градишка одржане 24.10.2023. године. 
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3. Може ли се извршити поставка саобраћајних знакова на путу (Градишка-Подградци) у 
Врбашкој код школе? Не постоји саобраћајни знак: школа, ограничење брзине и сви 
остали потребни саобраћајни знакови, који указују да су дјеца на путу. “ 

 
 
 
 
 
ОДБОРНИК ТОМИСЛАВ КОВАЧЕВИЋ 
 

1. „Кад се планира асфалтирати дио пута између Змај Јовине улице и Бањалучке 
улице (МЗ Жеравица), у дужини од 90 метара ?“ 

 
 
 
Сједница је завршена у 13:35 часова. 
 
 
Записник водила Маја Зрнић. 

 
 
 

                СЕКРЕТАР                                   ПРЕДСЈЕДНИК 
        СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                              СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
             Немања Панић                                                                        Миленко Павловић 


